



澳門生產力暨科技轉移中心
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER
考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄
DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO
INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

1. [萬國青年旅遊有限公司](#)
2. [萬國智能屋宇管理有限公司](#)

免責聲明：

上述資料由考獲認證的企業/組織及認證機構所提供。如資料內容有任何錯誤或遺漏，及因此而導致任何損失，CPTTM 概不負責。假若有需要更新資料，請聯絡 CPTTM 優質管理部：

Disclaimer:

The above information is provided by the certified organization and the certification body. CPTTM cannot be held responsible for any errors or omissions in the information and consequent damages. To update the information, please contact the CPTTM Quality Management Department:

Tel: (853) 28781313

Fax: (853) 28788233

Email: quality@cpttm.org.mo

進一步資料，請瀏覽 For more information, please browse: <http://www.cpttm.org.mo/quality>

更新於 Updated on: Aug 27, 2012



澳門生產力暨科技轉移中心
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER
考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄
DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO
INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

Name:	Multinational Youth Travel Agency Limited
Address:	Avenida Da Amizade No.1023, Edificio Nam Fong, 2 Andar B.C.D., Macau
Standard:	ISO 9001:2000
Scope Certified:	Oversea Tour, Domestic Tour, the Design Development and Service of Hong Kong and Macau Torism; the Tourism Service of the Arrival.
Website:	-----

免責聲明：

上述資料由考獲認證的企業/組織及認證機構所提供。如資料內容有任何錯誤或遺漏，及因此而導致任何損失，CPTTM 概不負責。假若有需要更新資料，請聯絡 CPTTM 優質管理部：

Disclaimer:

The above information is provided by the certified organization and the certification body. CPTTM cannot be held responsible for any errors or omissions in the information and consequent damages. To update the information, please contact the CPTTM Quality Management Department:

Tel: (853) 28781313

Fax: (853) 28788233

Email: quality@cpttm.org.mo

進一步資料，請瀏覽 For more information, please browse: <http://www.cpttm.org.mo/quality>

更新於 Updated on: Aug 27, 2012



澳門生產力暨科技轉移中心
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER
考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄
DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO
INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

Name:	Multinational Hi-Tech Condominium Management Company
Address:	Avenida Da Amizade No.1023, Edificio Nam Fong, 2 Andar B.C.D., Macau
Standard:	ISO 9001:2000
Scope Certified:	Property Management Service.
Website:	-----

免責聲明：

上述資料由考獲認證的企業/組織及認證機構所提供。如資料內容有任何錯誤或遺漏，及因此而導致任何損失，CPTTM 概不負責。假若有需要更新資料，請聯絡 CPTTM 優質管理部：

Disclaimer:

The above information is provided by the certified organization and the certification body. CPTTM cannot be held responsible for any errors or omissions in the information and consequent damages. To update the information, please contact the CPTTM Quality Management Department:

Tel: (853) 28781313

Fax: (853) 28788233

Email: quality@cpttm.org.mo

進一步資料，請瀏覽 For more information, please browse: <http://www.cpttm.org.mo/quality>

更新於 Updated on: Aug 27, 2012